



Building Material

Feature:

1. [www.abc.com](#)
2. [www.abc.com](#)
3. [www.abc.com](#)
4. [www.abc.com](#)
5. [www.abc.com](#)

Specification

balusters (PU) are made of high quality polyurethane material. They are available in various colors and finishes. The balusters are made of PU material and are available in various colors and finishes. The balusters are made of PU material and are available in various colors and finishes. The balusters are made of PU material and are available in various colors and finishes.

1. PU balusters are made of high quality polyurethane material. They are available in various colors and finishes. The balusters are made of PU material and are available in various colors and finishes. The balusters are made of PU material and are available in various colors and finishes.
2. The balusters are made of PU material and are available in various colors and finishes. The balusters are made of PU material and are available in various colors and finishes. The balusters are made of PU material and are available in various colors and finishes.
3. The balusters are made of PU material and are available in various colors and finishes. The balusters are made of PU material and are available in various colors and finishes. The balusters are made of PU material and are available in various colors and finishes.
4. The balusters are made of PU material and are available in various colors and finishes. The balusters are made of PU material and are available in various colors and finishes. The balusters are made of PU material and are available in various colors and finishes.
5. The balusters are made of PU material and are available in various colors and finishes. The balusters are made of PU material and are available in various colors and finishes. The balusters are made of PU material and are available in various colors and finishes.

6. 100% 100% 100% 100%

7. 100%: ISO 9001:2008, RoHS, REACH

100% 100% 100% 100% 100%. 100%, 100%, 100%, 100% 100%, 100% 100%, 100%, 100% 100%

1	100%	100% 100% 100% (PU)
2	MOQ	1000
3	100%	100% 100%
4	100%	100% 100%
5	100%	PU 100%
6	100%	T/T
7	100%	100% 100% 100% 100% 100% 100%
8	100%	100% 100%, 100% 100% 100%
9	100%	100%, 100% 100% 100% 100%
10	100%	100% 100% 400
11	100%	100% 100% 100% 100% 100% 100%.

Products applications



Products applications



Our company

Finehope 2002 年 100 名 41 年 32 年 1000 名





Quality control

Quality Management



Material Research and Develop



I. Quality Management



- ◆ Through the continuous push, maintenance and periodic review for the quality management system of ISO9001, ISO/TS 16949, to ensure the system works sufficiently, appropriately and effectively.
- ◆ Five core tools of ISO/TS 16949 : APQP, FMEA, MSA, SPC and PPAP. The effective use of these five core tools can make our quality control and overall management level improved greatly, finally to meet the requirements of customer.

II. Material Research and Develop



- ◆ Under a professional PU material R&D team, the products that has been put into production include MDI, TDI, HDI and PPDI etc polyether and polyester system formula, which covering all PU systems formula.

Certifications



FAQ

1. 如何成为你们的客户？

1. 我们提供样品，以便您了解我们的产品质量。
2. 我们提供详细的产品目录，以便您了解我们的产品信息。
3. 我们提供详细的技术规格书，以便您了解我们的技术参数。
4. 我们提供详细的价格表，以便您了解我们的产品价格。
5. 我们提供详细的交货期，以便您了解我们的交货时间。
6. 我们提供详细的付款方式，以便您了解我们的付款条件。
7. 我们提供详细的售后服务，以便您了解我们的售后服务。

2. 如何成为你们的代理商？

1. 我们提供代理商资格认证，以便您了解我们的代理商要求。
2. 我们提供代理商佣金政策，以便您了解我们的佣金比例。
3. 我们提供代理商技术支持，以便您了解我们的技术支持。
4. 我们提供代理商市场推广，以便您了解我们的市场推广。
5. 我们提供代理商售后服务，以便您了解我们的售后服务。

3. Finehope 如何 在 中国 市场 运营?

1. 通过 建立 本地 销售 网络
2. 与 本地 经销商 合作
3. 通过 本地 经销商 建立 品牌 知名度.
4. 通过 本地 经销商 建立 客户 忠诚度.

4. 如何 在 中国 市场 运营?

1. Finehope 拥有 R & D 团队, 通过 PU 模式, 通过 本地 经销商 建立 品牌 知名度 和 客户 忠诚度. 通过 CAT, FIAT, TVH, GGP 等 品牌 建立 12 年 的 品牌 知名度. R&D 团队 通过 本地 经销商 建立 品牌 知名度 和 客户 忠诚度.

Contact Us



Contact with me now

Eylan :sales16@finehope.com